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Arle Åmdal Vaara 

Andrea Jacksonville 

Razan Karim 

Vegard Falk Lorentzen 

Zebra Boysen 

Kevin Mathisen Kirkhus 

Fahad Hazzaa 

Bjørn Christian Håvardstad 

Ihab Mohamad Hisham Issa 

Joel Christian Granlund 

 

Innkalling til møte i Velferdstinget 

Det kalles herved inn til møte i Velferdstinget i Agder.      

  

Tid: onsdag 11. desember 2024, kl. 16.30 

Sted: Studentsenteret i Kristiansand, Universitetsveien 3A. Møterom Sigma 

(underetasje)  

  

Det blir servert mat og drikke på møtet, og vi tar hensyn til matallergier og -preferanser. Hvis 

du enda ikke har meldt ifra om evt. allergier eller preferanser, så må du gjøre det så snart som 

mulig. Om du ikke svarer på innkallingen innen onsdag 4. desember kan du ikke forvente å få 

mat på møtet.     Gi tilbakemelding, uansett om du kan delta eller ikke, til 

konsulent@vt-agder.no så raskt som mulig (og senest onsdag 4. desember). Vedlagt 

ligger refusjonsskjema for dere som reiser fra Grimstad. Hvis dere skal ta taxi eller kjøre egen 

bil, må dere få godkjenning på forhånd grunnet andre krav til refusjon. Skjemaet sendes inn 

etter VT-møtet, og sendes til nestleder@vt-agder.no. 

  

Vi gleder oss til å se dere igjen, og er spente på hva dere tenker om denne månedens saker! 

 

Med vennlig hilsen 

Malene Heggem Gundersen 

Organisasjonskonsulent, Velferdstinget i Agder 
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Saksliste VT-møte  

Møtedato: 11.desember 2024 kl.16.30  

Sted: Sigma, Studentsenteret   

  

SAK  TITTEL   SAKSBEHANDLER  MERKNAD  

FORMØTE FORMØTE   

VT-sak 00a/24 Valg av ordstyrer   Helene Fredheim Muntlig   

VT-sak 00b/24 Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden   

Ordstyrer   Vedlegg 

VT-sak 00c/24 Godkjenning av protokoll 

06.11.24 

Ordstyrer  Vedlegg  

Orienteringssaker        

VT-sak 62/24 Siden sist  Helene Fredheim/Jakob 

Mæland 

Muntlig  

Diskusjonssak       

VT-sak 63/24 Studentinvolvering i revidering 

av SiAs strategi 

Helene Fredheim Vedlegg 

VT-sak 64/24 Økning av semesteravgiften Helene Fredheim Vedlegg 

Vedtakssaker        

VT-sak 65/24 Revidering av retningslinjene 

for Aktivitetsfondet 

Sigrid Solheim  Vedlegg 

VT-sak 66/24 Åpning av 

Aktivitetsfondet 2025 

Sigrid Solheim Vedlegg 

VT-sak 67/24 Budsjett 2025 Sigrid Solheim Vedlegg 

VT-sak 68/24 Rebudsjettering til ny nettside Julia Nilsen Vedlegg 

Orienteringssaker         

VT-sak 69/24 Eventuelt     Muntlig  

  Evaluering av møtet    Muntlig   
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Dagsorden for VT-møte 11.12.24 

AU foreslår følgende dagsorden for møtet:   

 

SAK  TITTEL   ANSLÅTT TIDSPUNKT  

FORMØTE FORMØTE 16.30-17.00 

VT-sak 00a/24 Valg av ordstyrer  17.05-17.10  

VT-sak 00b/24 Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden   

17.10-17.15  

VT-sak 00c/24 Godkjenning av protokoll 

06.11.24  

17.15-17.20 

VT-sak 62/24 Siden sist  17.20-17.30 

VT-sak 63/24 Studentinvolvering i revidering 

av SiAs strategi 

17.30-18.30 

PAUSE  18.30-18.40 

VT-sak 64/24 Økning av semesteravgiften 18.40-19.50 

VT-sak 65/24 Revidering av retningslinjene 

for Aktivitetsfondet 

19.50-21.00 

PAUSE  21.00-21.10 

VT-sak 66/24 Åpning av 

Aktivitetsfondet 2025 

21.10-21.55 

PAUSE  21.55-22.05 

VT-sak 67/24 Budsjett 2025 22.05-22.35 

VT-sak 68/24 Rebudsjettering til ny nettside 22.35-23.00 

VT-sak 69/24 Eventuelt   23.00-23.10 

  Evaluering av møtet  
 

   

Møtet er estimert til å vare til ca. 23.10 
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 VT-sak   Protokoll  

Møtedato  06.11.2024  

Saksbehandler  Malene Heggem Gundersen  

  

UiA:   

Arle Åmdal Vaara   

Razan Karim   

Andrea Jaksonville   

Zebra Boysen  

Ulrikke Dietz  

  

Ansgar:   

  

Noroff:  

Christian Håvardstad  

  

Fagskolen i Agder:  

Fahad Hazza  

  

NLA:   

Zaryab Azam (Vara)  

  

AU:   

Helene Fredheim   

Julia Nilsen   
Sigrid Solheim  

Ordstyrer:   

Bendik Hagen  

Protokollfører:   

Malene Heggem Gundersen  

  

Forfall:  

Kevin Mathisen Kirkhus   

Paul John  

Ihab Mohamad Hisham Issa  

Magnus Bakken  

Vegard Falk Lorentzen  

  

Andre til stede:   

Emilie  Kauserud Bræck  

Magnus Ellefsen Moen STA leder   

Olea Norset  

  

  

  

SAKSLISTE  

  

VT-sak 00a/24 Valg av ordstyrer  

Forslag: Enstemmig vedtatt   

  

VT-sak 00b/24 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden  

Enstemmig vedtatt  

  

VT-sak 00c/24 Godkjenning av protokoll (16.10.2024)   

Enstemmig vedtatt  

 

Orienteringssaker   
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VT-sak 53/24 Siden sist   

Helene innleder med det Arbeidsutvalget (AU) har arbeidet med siden sist møte; blant annet laget et forslag til 

workshop til årskonferansen for studenters suksess i høyere utdanning, deltatt på styremøte i 

Studentsamskipnaden i Agder (SiA), arbeidet med tildelingsordningene, og gitt en uttalelse om Agder 

Fylkeskommunes avvikling av Studentstrategi i Agder 2030 til en representant i Fylkestinget. Videre har det blitt 

arbeidet med stillingsbeskrivelsene til AU og Velferdstingets (VT) utvalg og komité, samt onboarding av VTs 

nye organisasjonskonsulent. Det har også blitt sendt brev til Grimstad kommune angående baneleie og kostnader 

knyttet til dette. Sigrid har deltatt i et møte om revidering av Kulturfondet og arbeidet med innstillingene til 

Studentsosiale midler (SSM). Julia har hatt møte med Kommunikasjonsutvalget (KU), begynt arbeidet med ny 

nettside og deltatt på et møte angående Studenttrivselsprosjektet.   

Emilie fra SiA forteller kort om SiAs økonomi og nåværende budsjetteringer, vedtak om revidering av ny 

strategi, vedtak om nytt serveringssted, og at det har kommet en løsning på leireproblemet på Lund torv i 

forbindelse med bygging av nye studentboliger.   

Diskusjonssaker   

VT-sak 54/24 Status og veien videre for Studenttrivselsprosjektet  

  

Julia innleder saken med en kort redegjørelse for hva saken handler om, og Olea presenterer 

Studenttrivselsprosjektet og dets aktører. Studenttrivselsprosjektet går over tre år, og er et samarbeid mellom 

ulike aktører i regionen: Studentsamskipnaden i Agder (SiA), Velferdstinget (VT), Studentorganisasjonen i 

Agder (STA), Universitetet i Agder (UiA), høyskolene, Fagskolen, kommunene, fylkeskommunen, frivillige 

organisasjoner, næringslivet og studenter. Prosjektets overordnede mål er å styrke studentenes trivsel i Agder, og 

å skape et mer inkluderende og dynamisk studentmiljø. Områder som helse, bolig eller transport rettet mot 

studenter er ikke noe prosjektet arbeider med.   

Kjernen i denne saken er hvorvidt studentene får den informasjonen de har behov for og om informasjonsflyten 

er god nok. Spørsmålene som skal diskuteres er følgende:  

1. Får studentene ved ditt studiested informasjonen de trenger, og hvis ikke – hva slags informasjon mangler 

de?  

2. Stemmer det at studenter som er engasjerte i studentmiljøet og foreningslivet er mer misfornøyde med 

informasjonsflyten, enn studenter utenfor studentmiljøet som synes informasjonen er tilstrekkelig?  

3. Angående arbeidsliv, hva tenker du er den største utfordringen når det gjelder informasjon?  

4. Angående frivillighet, hva tenker du er den største utfordringen når det gjelder informasjon?  

Helene legger til at tilbakemeldingene fra de siste fire årene har vært at det har vært for lite informasjon til de 

mindre studiestedene.   

DISKUSJON:  

1. Får studentene ved ditt studiested informasjonen de trenger, og hvis ikke – hva slags informasjon mangler de?  

- En av representantene problematiserer at informasjonsflyten og –mengden er bedre ved studiestart, men at 

denne dabber av utover i semesteret og studieåret, både når det gjelder generell informasjon og informasjon 

om arbeidslivet. Det må jobbes mer med informasjonsflyten underveis i studieåret.   

- En av representantene stiller spørsmål ved hva slags informasjon det er studentene trenger og påpeker at det 

kanskje kan oppfattes som et luksusproblem at studentene har tilgang på informasjon 24/7, slik at det ikke er 

mulig å få med seg alt. Alle studenter kan heller ikke nås. Representanten mener det er god informasjon 

gjennom sosiale medier og på ulike plattformer, som for eksempel Instagram, Canvas og liknende. En annen 

representant fra et av de andre studiestedene sier også at de får nok informasjon, men at studenter må legge 

ned noe innsats i å innhente/oppsøke informasjonen selv.  

- En av representantene fra et av de mindre studiestedene påpeker at det er lite informasjon fra 

Studentsamskipnaden i Agder (SiA) under studiestart.   
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- Et forslag er å gjennomføre informasjonsmøter med studieveiledere/ansatte ved UiA, da er disse studentene 

gjerne henvender seg til først.  

- Stand med representanter fra de ulike aktørene har en viktig og god funksjon som informasjonskanal ut mot 

studentene, men egner seg ikke alle steder. LinkedIN, mail og liknende kan være mer hensiktsmessige hos 

studiesteder med mindre oppmøte.   

 

2. Stemmer det at studenter som er engasjerte i studentmiljøet og foreningslivet er mer misfornøyde med 

informasjonsflyten, enn studenter utenfor studentmiljøet som synes informasjonen er tilstrekkelig?  

- Informasjon går rett over hodet på studentene, om man ikke er engasjert som student. De som ikke bryr seg, 

bryr seg ikke. Det er nok forskjell på studenter som har verv og vanlige studenter, da studenter som innehar 

verv gjerne får mer informasjon, sakspapirer, og gjør undersøkelser selv i forbindelse med arbeidet de gjør, 

men en vanlig student har lite av den type informasjon. Noen studenter har reflektert mer enn andre. De med 

verv er kanskje mer kritiske, fordi man sitter i nettopp verv.  

- Et annet poeng – de engasjerte studentene vet at mye informasjon finnes, og studentene tror de vet om alt 

som finnes – men det finnes kanskje enda mer informasjon som de ikke oppsøker.  

- Noen ganger kan det være vanskelig å finne studentaktører å samarbeide med, samt få hjelp med 

rekruttering og planlegge arrangement sammen - så hvis det finnes mer info denne typen ting, så må det 

synliggjøres mer. Det er så mange ulike aktører studenter kan samarbeide med, at man kan blande disse og 

miste oversikt over hvem som gjør hva - gjøre forskjellene mer synlige?  

 

3. Angående arbeidsliv, hva tenker du er den største utfordringen når det gjelder informasjon? 

- Det er vanskelig å finne frem til informasjon om arbeidslivet for studenter med disiplinfag/-studier. Under 

karriereuka så søkes det sjeldent etter denne typen studier eller fag, for eksempel. Det er veldig utydelig hva 

som er relevante jobber og arbeidsplasser for disse fagene. Dette er en kjent problematikk. Spesifikke 

profesjoner har det tilsynelatende enklere, da disse er spisset mot en bestemt jobb eller fagfelt. Den største 

problematikken er for de åpne studiene. Se mer på det og gi info.  

-  Det er litt utfordringer med å finne/få informasjon om arbeid ved siden av eller etter studiene – det kommer 

an på hvor synlige bedriftene er, hvor stort nettverk studentene har og det handler om det å kjenne folk, men 

innimellom er det bedrifter som gjør seg mer synlige. Det er veldig bedriftsspesifikt hva som gjøres - det er 

en utfordring.  

- Slik profesjonsfagene er lagt opp på UiA, som grunnskolelærerutdanningen og barnehagelærerutdanningen 

for eksempel, så har ikke disse studentene mulighet til å arbeide innen selve profesjonen ved siden av 

studiet. Praksis kan fungere som en slags kompensasjon, men dette er ikke nok, og studentene får hverken 

lønn er godskrevet dette som arbeidserfaring. Profesjonsstudiene får derimot god informasjon om jobb etter 

studiene. Også andre studier, slik som på Fagskolen, kan være vanskelig å kombinere med jobb og legger 

lite til rette for arbeidserfaring – studier og turnusarbeid, slik som på sjøen, er vanskelig å gjøre parallelt.   

- Det er ulik praksis og erfaring fra de mindre studiestedene, men i hovedsak får disse god veiledning og 

underveis og etter studiet når det gjelder arbeidslivet og muligheter. Mentorordning blir også trukket frem 

som et godt tiltak.  

- Karrieresenteret burde bli mer synlig og det burde informeres om i større grad, da dette er et flott tiltak for 

studenter.   

 

4. Angående frivillighet, hva tenker du er den største utfordringen når det gjelder informasjon?  

- Et av de største problemene er hva studenten får igjen for å være frivillig. Dette blir ikke opplyst godt nok 

om. Det burde opplyses om at studenter ikke bare får opplevelser fra frivillig arbeid, men også nyttige ting, 

slik som viktig erfaring som kan føres på CVen, referanser til fremtidige jobber og liknende.  

- Den største utfordringen er penger. Å jobbe frivillig uten kompensasjon står ikke høyt på lista.   

- Det er god informasjon om frivillig arbeid i seg selv, men det burde være mer og bedre informasjon om de 

ulike vervene i seg selv. Det kunne båret mer preg av jobbutlysninger, med informasjon om tidsbruk, 

innhold og liknende.  
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- Representantene i Velferdstinget (VT) fant veien inn i frivilligheten gjennom å få informasjon om hva 

frivilligheten har å si for enkeltstudenten og hvordan det gjør dem mer attraktive for arbeidslivet, som 

ufrivillig tillitsvalgte og ble spurt direkte om deltakelse, blant annet.  

- Frivilligheten er ikke for alle og kan være veldig interessespesifikt.   

  

Vedtakssaker   

  

  

VT-sak 55/24 Revidering av Handlingsplan 2024/2025  

  

Informasjon om saken fra Julia og spørsmål om dette skal være fokuset fremover.  

Ordstyrer går raskt gjennom de ulike punktene i saken.  

  

Helene presiserer at Arbeidsutvalget ikke kommer med endringer.  

  

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar handlingsplanen for 2024/2025 med de endringene som 

måtte komme på møtet.   

  

Vedtatt, enstemmig med 8 stemmer.  

  

  

  

VT-sak 56/24 Revidering av retningslinjer for VTs utvalg   

  

Helene innleder med forklaring rundt begrunnelse for vedtaksforslag og redegjørelse for ønske om endringer. 

Velferdstinget (VT) stiller spørsmål til saksfremlegget. Sigrid redegjør for endringene. Diskusjon og oppklaring 

igangsettes av ordstyrerbenken og det går spørsmål frem og tilbake mellom VT og Arbeidsutvalget (AU).  

  

Forslag til vedtak 1: Velferdstinget i Agder vedtar Retningslinjer for Kommunikasjonsutvalget med de 

endringene som måtte komme på møtet.   

  

Vedtatt, enstemmig med 8 stemmer.  

  

  

Forslag til vedtak 2: Velferdstinget i Agder vedtar Retningslinjer for Fordelingsutvalget med de 

endringene som måtte komme på møtet.  

  

Vedtatt, enstemmig med 8 stemmer.  

  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Razan  

Forslag   Beholde “Leder av FU” og punktene under, men legge 

til:   

  

Fordelingsutvalget kan velge å ha en leder. Dersom FU 

ikke ønsker å ha en leder vil oppgavene gis til nestleder 

i Arbeidsutvalget. Leder av FU har ikke 

dobbeltstemme.  

Vedtak   5 enig, 3 mot, faller/ingen endring  
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Forslag 2  Tilleggsforslag  

Forslagsstiller  Andrea  

Forslag   Forslag til ny tekst under punktet “stikkprøver”. 

Tillegget er i store bokstaver: FU og VT har mandat til 

å kreve at stikkprøver AV UTDELTE SSM-MIDLERS 

BRUK gjennomføres. Nestleder har ansvar for å 

gjennomføre stikkprøven, men kan samarbeide med FU 

og økonomidirektør i SiA dersom de har kapasitet.   

Vedtak   7 enig, 1 mot, vedtatt  

  

  

VT-sak 57/24 Arbeidsutvalgets arbeidsvilkår  

  

Helene redegjør for bakgrunnen for forslagene til endringene i Arbeidsutvalgets (AU) arbeidsvilkår. Det blir stilt 

spørsmål fra representantene om hvordan leder av AU blir ansatt/valgt inn, og om dette er utfordrende. Fordeler 

og ulemper ved endringene diskuteres.   

  

Velferdstinget diskuterer hvorvidt det er hensiktsmessig å beholde pensjons- og forsikringsordninger for AU, og 

det var få motforestillinger mot å avskaffe dette.   

  

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar at AU skal ha honorert verv, men med samme 

arbeidsvilkår som midlertidig ansatte i (Studentsamskipnaden i Agder (SiA). Unntaket er at AU ikke 

lenger vil ha pensjons- og forsikringsordninger fra og med 01.07.2025. (stryk)  

  

  

  

Forslag 1    

Forslagsstiller  Christian  

Forslag   Arbeidsutvalget skal ha pensjons- og 

forsikringsordninger.  

Vedtak   8 enig, enstemmig vedtatt  

  

Forslag 2    

Forslagsstiller  AU  

Forslag   Arbeidsutvalget skal ha behandlingsforsikring.  

Vedtak   2 enig, 6 mot, faller  

  

  

Forslag 3    

Forslagsstiller  Razan  

Forslag   Arbeidsutvalget skal ha midlertidige stillinger, i stedet 

for honorerte verv.  

Vedtak   3 enig, 5 mot (honorert fortsetter)  

  

Forslag 4    

Forslagsstiller  AU  

Forslag   Lønnsøkning til trinn 26  

Vedtak   8 enig, enstemmig vedtatt  

  

  

Forslag til vedtak: Leder for Velferdstinget i Agder går fra lønnstrinn 25 til lønnstrinn 26 fra og med 

01.07.2025.  
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Vedtatt, enstemmig med 8 stemmer  

  

  

  

VT-sak 58/24 Midler fra Investeringsfondet til tildeling for SSM V25  

  

Sigrid redegjør for grunnlaget for forslaget. Representantene stiller spørsmål om, og diskuterer allerede 

tilgjengelige midler og hvorvidt det er fornuftig å ha ekstra midler tilgjengelig. Det blir stilt spørsmål ved om de 

100 000 kronene vil føre til misnøye blant studenter hvis disse blir “stående på konto til nødstilfeller”. Videre 

diskuteres det eventuelle nedleggelser av aktiviteter grunnet manglende midler per i dag, og om dette er reelle 

farer for nedleggelser eller såkalte skremmeskudd.   

  

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar å gi 100 000 kroner fra Investeringsfondet sitt, for å øke 

budsjettet for Studentsosiale midler for våren 2025.  

  

Vedtatt, enstemmig med 8 stemmer.  

  

  

Orienteringssaker   

  

VT-sak 59/24 Eventuelt   

   

To saker fra Helene:  

  

SSM-møtet  

• Forsikre seg om hvem som deltar på møtet.  

• Invitere på formøte, tirsdag 12.11 kl. 16.  

  

Bil i forbindelse med VT-møter, Grimstad  

• Booket for desember og januar  

   

Helene lukker møtet  

Møtet avsluttes (kl. 21.50)   
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VT-sak                 62/24  

Møtedato             11.12.24  

Saksbehandler      Arbeidsutvalget v/Helene Fredheim  

 

    

Siden sist 

Leder:  

• AU-møter og kontorarbeid  

• Planlegging og gjennomføring av workshop med Sammen og VT Vest på 

årskonferansen for “Nettverket for studenters suksess i høyere utdanning”  

• Budsjettmøter  

• Forberedelse til, og deltakelse på, styremiddag i Grimstad  

• On-boarding med Malene  

• Forberedelse og gjennomføring av SSM-møte  

• Arbeid med samarbeidsavtale med SiA  

• Innspillsmøte om studentinvolvering i SiA strategi  

• Stand på Ansgar  

• Studentrådsmøter på Angsar og UiA  

• Møte om styresaker  

• Arbeid med sakspapirer  

• Kalt inn til individuelle møter med studentrådslederne i Agder  

• Arbeid med nytt prosjekt rundt, og uttalelse om, SiAs Kulturfond  

• Møte om studenter i frivillighet  

• Avspasering  

  

  

Nestleder:  

• AU-møter og kontorarbeid  

• Planlegging og gjennomføring av workshop med Sammen og VT Vest på 

årskonferansen for “Nettverket for studenters suksess i høyere utdanning”  

• Deltatt på Kompetansenettverket sin årskonferanse  

• Budsjettmøter og arbeid med budsjett  

• Styremiddag i Grimstad  

• Forberedelse og gjennomføring av SSM-møte  

• Oppdatert av SSM på nettsiden  

• Stand på Ansgar, UiA og Fagskolen  
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• Arbeid med sakspapirer  

• Møte med direktør av SiA og leder av SiA Helse om midler fra kommunen  

• Forberedelse og møte med representanter fra opposisjonen i kommunen om midler fra 

kommunen til SiA Helse  

• Arbeid med nytt prosjekt rundt, og uttalelse om, SiAs Kulturfond  

• Møte om studenter i frivillighet  

• Svart på Kristiansand kommune sin økonomiplan  

• Svart på mails og refundert midler gjennom Aktivitetsfondet og SSM  

• Jobbet med oversikt over gratis sanitærprodukter  

• Møte med Studentutvalget  

• Opplæring i nytt regnskapsprogram  

• Avspasering  

 

  

Kommunikasjonsansvarlig:  

• AU-møter  

• KU-møter  

• Møter med aksell ang. nettside  

• Stand  

• Planlegging av nyttårsbord  

• Planlegging av rekrutteringsmiddag  

• Oppdatert saker nettsiden  

• Hundedager – påmeldingskjemaer og gjennomføring  

• Hundedager – eksamensperioden, påmeldingsskjemaer og gjennomføring  

• SoMe  

• Lage julekalender – Instagram   

• SSM – møte  

• Møte med studentjuristen – revidere avtale  

• Quiz m VT  

• Nye design Roll-up  

• Sakspapir nettsiden  

• Bestilt flere VT-gensere  

• Planlegge merch for neste år   

• Avspasering  
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VT-sak                 63/24  

Møtedato             11.12.24  

Saksbehandler      Arbeidsutvalget v/Helene Fredheim  

   

Studentinvolvering i revidering av SiAs strategi 

Etter oppfordring fra Velferdstingets (VT) arbeidsutvalg (AU) har Studentsamskipnaden i 

Agder (SiA) startet en revideringsprosess for egen strategi. AU etterspurte dette fordi 

strategien tar for seg en tiårs periode, som er lengre enn andre strategier i sektoren. De fleste 

av samskipnadene i Norge har strategier som varer i fire år, og det samme har Universitetet i 

Agder. Derfor er det positivt at SiA nå setter i gang en revideringsprosess. Målet for arbeidet 

er ikke å lage en ny strategi, men å revidere strategien som allerede eksisterer. Saken løftes 

derfor nå til VT, både for å orientere om strategiarbeidet så langt og for å gi VT mulighet til å 

komme med innspill til innholdet i strategien. AU ønsker også innspill på hvordan studenter 

kan involveres tettere i dette arbeidet.  

 

En strategi er en overordnet plan som setter retning for hvordan en organisasjon skal nå sine 

mål. For samskipnader kan en strategi hjelpe dem med å prioritere ressursene sine, ta gode 

beslutninger og sikre at alle arbeider mot de samme langsiktige målene. Dette er SiAs strategi 

for 2020-2030:  
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SiA har jobbet med strategien og AU ønsker å løfte frem noen av tiltakene som er gjort 

innenfor de ulike områdene i strategien:  

  

Studentvelferd og samhandling  

• Utvikling og økt samhandling med VT.   

• Avdelingen SiA Studentliv: økte ressurser rettet mot foreningslivet for bistand og 

samhandling rettet mot utdanningsinstitusjoner, studentdemokrati og øvrige 

samarbeidsaktører, eksempelvis prosjekt Studenttrivsel.   

• Økte midler til studentvelferd.   

  

Bærekraft   

• Sertifisert Miljøfyrtårn.  

• Sertifisert Likestilt Arbeidsliv.  

• Interne tiltak, eks. kildesortering, redusert papirbruk ol.  

  

Tjenesteutvikling   

• Studentsenteret.  

• Studentboliger og Lund Torv (med trening og servering).  

• Studenthuset BARE.  

  

Synlighet, kommunikasjon og tilgjengelighet   

• Økt synlighet på plattformer hvor studenter er, med fokus på Instagram.  

• Økte ressurser på markedsføring, SoMe-teamet og intern kompetanse.  

• Skjermer på alle utdanningsinstitusjoner.  

• Studentliv-appen.  

  

Som listen over viser har SiA gjort en rekke tiltak gjennom strategien: det er bygget en rekke 

nye studentboliger, det har kommet et nytt studenthus i Kristiansand og 

studenttrivselsprosjektet har blitt satt i gang for å øke studentenes trivsel i Agder. Likevel vet 

vi at det er en vanskelig økonomisk tid både for studenter, samskipnader og 

utdanningsinstitusjoner i dag. Dette gjør det viktig å være tydelig i hvilke prioriteringer VT 
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ønsker at SiA skal gjøre i videre strategiarbeid. AU ønsker derfor innspill fra VT på hvilke 

tiltak de ønsker at SiA satser videre på for at Agder skal være Norges beste sted å studere.  

  

Studentinvolvering i 2025  

I strategiprosessen SiA hadde i 2020 ble det gjort et arbeid i etterkant for å vurdere 

studentenes involvering i prosessen. Denne powerpointen viser hvilke spørsmål studentene 

ble stilt, gjennomføringsplanen og hvordan planen ble preget av pandemien:  
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I samarbeid med SiA ønsker AU at VT gir innspill på hvordan studentene kan involveres i 

revideringen av strategien. Studentene kan involveres på mange ulike måter i et strategiarbeid. 

Her er noen eksempler:  
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• Spørreundersøkelser: SiA hadde en undersøkelse i 2024, der de scoret høyt på alle 

områder.  

• SoMe: Å bruke digitale medier, som for eksempel Instagram, for å koble studenter på 

revideringen.  

• Workshops og idémyldringer: En samling der en gruppe kan komme med forslag og 

ideer.  

• Arbeidsgrupper: En gruppe med folk med relevant kunnskap eller erfaring, som 

utarbeider løsninger og leverer produkter.  

• Fokusgrupper: Et utvalg personer som representerer en målgruppe, som gir innspill 

og innsikt.  

• Digital plattform for innspill: En nettside eller skjema der studenter kan gi 

tilbakemeldinger.  

• VT-møter: Representantene fra VT kan gi konkrete tilbakemeldinger på strategien.  

  

 

AU og SiA ønsker at VT gir innspill på følgende:  

• Er Kristiansand og Grimstad Norges beste byer å studere i?  

• Hva har andre studiebyer i Norge som Agder mangler?  

• Hva synes VT om strategien slik den er nå?  

• Hvordan burde studentene kunne påvirke revideringen av SiAs strategi, og hvilke 

studenter burde være med på dette?  
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VT-sak                 64/24  

Møtedato             11.12.24  

Saksbehandler      Arbeidsutvalget v/Helene Fredheim  

   

  

Økning av semesteravgiften 

Semesteravgiften er en sum som studentene betaler inn til Studentsamskipnaden i Agder 

(SiA) hvert semester. Dette er lovpålagt, og pengene går til å finansiere velferdstilbud for 

studentene. I Agder er semesteravgiften på 535 kroner og det er omtrent 15 000 studenter som 

betaler denne. SiA fordelte disse pengene slik i budsjettet for 2024:  

• VT 6,5 mill (drift av VT + SSM)  

• Helse 5,7 mill.  

• Studentliv 2,25 mill  

• BARE 0,35 mill  

• Bluebox 0,35 mill  

  

For budsjettet i 2025 foreslår SiA å øke semesteravgiften med 3%, som er ca. 15 kroner. 

Semesteravgiften vil da være på 550 kroner fra og med høsten 2025. Tidligere har 

semesteravgiften sett slik ut:  

  

2017-2023: 485kr (ingen økning i semesteravgiften)  

2023: 485kr til 510kr (+25kr)  

 - Begrunnelse: mer behov for midler til foreningslivet, spesielt etter korona.  

2024: 510kr til 535kr (+25kr)  

 - Begrunnelse: mer behov for midler til foreningslivet, og med premisset om at SiA  

skulle bidra til satsning på sanitærproduktprosjektet.  

SiAs forslag 2025: 535kr til 550kr (+15kr)  

 

Dette er hvor mye studentene i Agder betaler i semesteravgift, sammenlignet med studentene i 

resten av Norge (økonomisjefen i SiA påpeker at mange av samskipnadene sannsynligvis 

også vil øke semesteravgiften i 2025):  
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Samskipnad   Semesteravgift (2024)  Antall studenter (ca.)  

SiT (Gjøvik, Ålesund, Trondheim)   700 kr   48 000  

SiO (Oslo, Akershus)   690 kr   75 000  

Norges arktiske studentsamskipnad   670 kr   12 000  

Sammen (Vestlandet)   650 kr   43 000  

Studentinord   620 kr   15 000  

SINN (Innlandet)   610 kr   15 000  

SSN (Sørøst-Norge)   600 kr   17 000  

SiS (Stavanger)   590 kr   13 000  

SiØ (Østfold)   570 kr   7 000  

SiA (Agder)   535 kr   15 000  

SiMolde   500 kr   3 500  

SiVolda   500 kr   4 500  

SiÅs   470 kr  >1000  

Gjennomsnitt (ca.)  590 kr    

  

 

Bakgrunnen for økningen av semesteravgiften er variert:  

1. Studentene har sagt at de vil ha en forutsigbar økning av semesteravgiften. Når flere 

kull med studenter ikke har betalt en økt avgift, og noen kull får en stor økning for å 

kompensere, kan dette oppleves urettferdig og uforutsigbart.  

2. Når det er generelle prisøkninger i samfunnet, påvirker dette også SiA. For eksempel 

blir det dyrere for SiA Mat og Drikke å kjøpe råvarer, dyrere å leie inn vaskeselskaper 

og byggefirmaer, og samskipnadens lån får høyere renter.  

3. SiA Helse har tidligere mottatt 1,2 millioner kroner i prosjektmidler som de ikke vil få 

i 2025. VT er med på å arbeide for å sikre økonomisk støtte fra Kristiansand kommune 

til SiA, men det er ingen garanti for at dette skjer i 2025.  

4. Gjennom 2023 og 2024 har regjeringen kuttet midler til samskipnadene, med nesten 

50 millioner kroner nasjonalt. Staten betaler også 161.000 kroner mindre for hver 

hybelenhet samskipnadene bygger, sammenlignet med 2019, som også går utover SiA 

som har bygget over 600 hybler de to siste årene.  

https://www.samskipnader.no/l/statsbudsjettet-2024-ingen-satsning-pa-studentenes-helse/
https://www.samskipnader.no/l/statsbudsjettet-2024-ingen-satsning-pa-studentenes-helse/
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5. Studiestøtten økes med 4400 kroner i 2025, og forslaget til SiA er at 30 kroner mer 

skal gå til SiA i året.  

6. VT erfarer at foreningslivets behov ikke møtes, og i SiAs budsjettforslag økes SSM 

med kun 3%. AU har foreslått en økning på 10%, som er 220 500 kroner mer enn SiA 

mener de har råd til.  

  

 

Selv med en økning på 3% i semesteravgiften kommer SiA til å gå flere millioner kroner i 

minus i 2025. Hvis SiA går for mye i minus kan konsekvensene være at de må kutte i 

tjenestene sine eller selge noen av eiendelene sine, som også kan gjøre at tjenestene deres 

reduseres. VT i Gjøvik, Ålesund og Trondheim foreslo å øke semesteravgiften med 100 

kroner i 2024, og i 2023 foreslo VT Vest (Bergen, m.fl.) å øke semesteravgiften med 100 

kroner. Disse forslagene ble sendt inn av samskipnadene SiT og Sammen til 

Kunnskapsdepartementet, som godtok økningen. Dette er eksempler på at velferdsting kan ha 

en stor innvirkning på semesteravgiften. VT er den viktigste inntektskilden til 

studentforeningene i Agder, gjennom Studentsosiale midler (SSM). Både VT og SiA står 

overfor en vanskelig økonomisk situasjon de neste årene, og det er derfor viktig at VT tar 

stilling til hva de mener om en ny økning i semesteravgiften, hvor mye eventuelt en økning 

burde være på og hva den økte avgiften skal gå til.  

  

AUs innstilling 

Arbeidsutvalget har votert over hvorvidt de innstiller på Studentsamskipnaden i Agders 

forslag om å øke semesteravgiften med 15 kroner. AU er delt i denne saken, og vedtok å 

innstille med dissens. 

 

- Flertallets innstilling: Nestleder og kommunikasjonsansvarlig i VT innstiller på å øke 

semesteravgiften med 15 kroner, i tråd med SiAs anbefaling. Dette er fordi de mener 

økningen er tilstrekkelig for SiAs budsjett, og vil sikre god studentvelferd. De er allikevel 

positive til at VT vedtar en høyere økning dersom de ønsker det.   

 

- Mindretallets innstilling: Leder i VT innstiller på å øke semesteravgiften med 25 kroner. 

En økning på 15 kroner vil gi 225 000 mer til SiAs budsjett, og en økning på 25 kroner vil 

gi økning 375 000 (ytterligere 150 000 kroner). VTs leder mener at de ytterligere 150 000 
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kronene skal øremerkes til SiA Helse. Dette er for å sikre SiA Helses mulighet til å 

vedlikeholde helsetilbudet til studentene. Leder av VT mener også at dette er i tråd med 

VTs resolusjon om Psykisk Helse, der studentene krever at SiA Helses ventetider skal 

reduseres fra 3 uker til 2 uker. Leder i AU mener at en økning på 25 kroner er forutsigbart 

for studentene, fordi summen er lik de to foregående økningene. Studentene i Agder har 

en av de laveste semesteravgiftene i landet, og med denne økningen vil vi fortsatt være 

det. VT-leder frykter kutt i SiAs tjenester, og mener at studentene og Kristiansand 

kommune sammen må bidra til at SiA kan fortsette å ivareta studentene i Agder på samme 

måte som i dag. 

 

 

 

AU ønsker at VT gir innspill på følgende:  

• Hvor mye burde semesteravgiften til SiA økes med?  

• Hva burde den økte semesteravgiften brukes på?  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Vedlegg:   

- Velferdstingets uttalelse om økning av semesteravgiften, Helene Ecklo Brevik 

(06.12.2023)  

- Velferdstingets uttalelse om økning av semesteravgiften, Michelle Brynildsen 

(03.03.2023)  
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VT-sak    65 /24  

Møtedato  11.12.24      

Saksbehandler  Arbeidsutvalget v/Sigrid Solheim 

  

Revidering av retningslinjene for Aktivitetsfondet 

Velferdstinget i Agder (VT) skal vedta om Aktivitetsfondet for 2025 skal åpnes eller ikke. I 

forbindelse med det ønsker Arbeidsutvalget (AU) at VT skal revidere retningslinjene for 

fondet. VT har begrenset med penger som kan brukes på foreningene gjennom Studentsosiale 

midler, aktivitetsfondet og andre utgifter. Det er derfor viktig at VT tildeler penger på måter 

som er til gode for flest mulig studenter. Om dette er gjennom Aktivitetsfondet må VT selv 

vurdere, og for å kunne vurdere dette må det ligge gode retningslinjer til grunn.  

  

Da VT reviderte retningslinjene i fjor ble det gjort store endringer som ikke har vært gunstige 

for hverken studentene eller AU. Med erfaringene fra AU og tilbakemeldinger fra studentene, 

har AU kommet med et nytt forslag som vil gjøre det lettere for søkerne og de som behandler 

søknadene. Formålet med Aktivitetsfondet er at studentene skal kunne søke midler til å 

arrangere sosiale aktiviteter og arrangementer for flest mulig på en enkel måte, og AU mener 

dette forslaget ivaretar dette på best mulig måte.   

  

Det har vært viktig for AU at viktig informasjon ikke blir borte i revideringen, men samtidig 

forsøkt å gjøre det så kort og enkelt som mulig slik at søkerne får med seg det som er viktig. 

På grunn av dette foreslår AU disse endringene:  

• De to første avsnittene i retningslinjene er veldig like, istedenfor at søkerne må lese 

det samme to ganger foreslår AU å stryke avsnittet med formålet og heller legge ved 

en setning om at det oppfordres til å skaffe egne midler i tillegg til fondet. I tillegg til 

dette, foreslår AU å legge til at fondet er et tiltak av VT slik at søkerne er klar over 

dette.  

• Linjeforeninger og studentorganisasjoner kan søke hvert semester slik at både nye og 

gamle studenter får mulighet til å benytte seg av fondet.   

• Studentråd skal også begrenses til en aktivitet i semesteret.  

• For å kunne prioritere søknadene med de prinsippene som er i retningslinjene er det 

ikke mulig å behandle disse fortløpende, da det blir vanskelig å sammenligne.   
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• Søkeperioden er satt slik at både nye og gamle studenter kan søke, i tillegg til at man 

kan søke om midler til studiestart eller på nyåret. Det vil ikke være mulig å søke om 

midler til aktiviteter som foregår fra 1. juli til 10. august.  

• Inngang til arrangement økes fra 100 kroner til 150 kroner slik at studenter får en 

mindre egenandel dersom man skal på bowling eller andre typer arrangementer.  

  

  

Det er også gjort andre endringer, men disse er kun for å gjøre det lettere for søker og 

søknadsbehandler. Det er mindre endringer, som for eksempel å legge ved informasjon når 

søkerne skal få refundert midler eller at en faktura skal betales. Det er også foreslått et nytt 

søkeskjema, med nesten den samme informasjonen fordi det gjør det enklere.  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

 

 

  

Forslag til vedtak:  

Velferdstinget i Agder vedtar retningslinjene for Aktivitetsfondet og med de endringene som 

måtte komme på møtet.  

  

Vedlegg:  

Retningslinjer for Aktivitetsfondet og søknadsskjema.  
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Retningslinjer for Aktivitetsfondet & Søknadsskjema 

Aktivitetsfondet er et tiltak av Velferdstinget (VT) som skal gi økonomisk støtte til foreninger 

og studenter som ønsker å skape sosial aktivitet for studentene på Agder. Fondet støtter 

foreninger og grupper på 10 studenter eller flere, som vennegrupper, til en rekke ulike type 

arrangementer og andre sosiale sammenhenger. Det oppfordres til å skaffe egne midler, 

eksempelvis gjennom sponsormidler og egenandel, da aktivitetsfondet ikke nødvendigvis kan 

fullfinansiere aktiviteten. Spørsmål om aktivitetsfondet kan sendes til «aktivitetsfondet@vt-

agder.no». 

Formål 

Aktivitetsfondet skal gi økonomisk støtte til foreninger og studenter som ønsker å skape sosial 

aktivitet for studentene på Agder. Det er mange studentforeninger i Agder, og fondet skal 

dekke mest mulig aktivitet. Alle som søker oppfordres også til å skaffe egne midler, 

eksempelvis gjennom sponsormidler og egenandel. Aktivitetsfondet vil ikke nødvendigvis 

fullfinansiere aktiviteten. 

 

Hvem kan søke? 

• Linjeforeninger/studentorganisasjoner med eget organisasjonsnummer. 

o Linjeforeninger/studentorganisasjoner kan kun få midler ha en søknad til en aktivitet i 

løpet av kalenderåret semesteret. 

• Studentråd tilknyttet høyskoler eller universiteter tilknyttet Studentsamskipnaden i Agder 

(SiA). 

o Studentråd kan kun få midler til én aktivitet i semesteret. 

• Studentgrupper på 10 studenter eller mer, med hensikt å skape aktivitet. 

o Dersom det søkes om støtte til en studentgruppe på under 15 studenter begrenses den 

mulige støtten til 400 kr per person. 
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o Dersom studentgruppen er fra en av de mindre institusjonene kan gruppen være på 

syv studenter. 

 

Studenter kan søke midler fra Aktivitetsfondet på starten av vår- og høst-semesteret. 

Søkeperioden på våren starter ved studiestart og avsluttes 31. mars. Søkeperioden for høsten 

starter ved studiestart og avsluttes 31. september. Studenter kan søke til aktivitetsfondet i 

januar måned for vårsemesteret og august måned for høstsemesteret. Søknadene kan gjelde 

aktivitet som vil foregå i skoleåret fra 15. februar til 15. september, og fra 15. september til 

15. februar. Det vil ikke være mulig å søke til aktiviteter som vil ta plass mellom 1. juli og 10. 

august.  Søknader vil prioriteres ut fra når de ble sendt inn (førstemann-til-mølla prinsippet). 

Søknader kan også prioriteres ut fra følgende prinsipper: 

- Søknader som har størst mulig omfang i antall studenter, og lavest mulig pris per hode 

- Søknader for alkoholfrie aktiviteter 

- Søknader for aktiviteter som blir informert om på norsk og engelsk 

- Søknader for åpne aktiviteter som markedsføres til alle 

 

Søknadene mottas først av saksbehandler i SiA konsulenten i VT, som går igjennom og 

prioriterer søknadene. Deretter revideres forslag til vedtak av Arbeidsutvalget (AU) som også 

gjør vedtaket. Midlene satt av til Aktivitetsfondet vil være et eventuelt overskudd på mer enn 

200 000 kr på Velferdstinget (VT) sitt investeringsfond. Dette kan ikke påregnes at det alltid 

vil finnes et slikt overskudd, og størrelsen på overskuddet vil avgjøre hvor mange søknader 

som kan innvilges i et gitt år. VT vedtar hvor mye penger som skal tildeles fra 

investeringsfondet til aktivitetsfondet hvert år. Fondet må åpnes på nytt på VTs siste møte før 

nyttår for det nye året. Halvparten av midlene i aktivitetsfondet er reservert for vårsemesteret, 

og den andre halvparten er reservert for høstsemesteret.  

  

Søknad 

Søknaden til aktivitetsfondet skal inneholde formålet med aktiviteten og målgruppe, og skal 

også gi et anslag på hvor mange deltagere søkeren regner med vil delta. Søknaden må 
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inneholde kostnadene med henvisning til hva som ønskes dekket av aktivitetsfondet. 

Søknaden skal inneholde et budsjett. Budsjettet skal vise til forventede inntekter og kostnader 

med henvising til hvilke poster som ønskes dekket av støtten. Det er mulig å søke støtte opp 

til kr 10.000,-.  Søknaden skal sendes til «aktivitetsfondet@vt-agder.no». 

Dersom søknaden er ufullstendig, vil søknaden bli avslått uten begrunnelse. 

  

Viktig å huske på når midler søkes: 

• Søknader må sendes før aktiviteten er avholdt 

• Aktivitetene som søkes om må foregå i samme semesteret som søknaden sendes inn 

• Ønsker dere å betale med faktura må dette informeres om i søknaden 

• Brukes det mer penger enn det tildelte beløp kan det ikke garanteres utbetaling på det 

beløp som har oversteget tildelingen 

• Trenger dere å bruke midler på annet enn det pengene er utdelt til må dette avklares i 

forkant 

• Ved gjennomføring av aktiviteten, og tilhørende promotering, skal det tydelig 

formidles at aktiviteten støttes av aktivitetsfondet til VT. Ved posting på sosiale 

medier, vær påpasselig med å tagge @vtagder. I bilder og videoer som omtaler VT i 

sammenheng med aktivitetsfondet skal ikke alkohol eller andre rusmidler være 

synlige. 

 

Rapportering av brukte midler 

I etterkant av aktiviteten skal det leveres en kort forklaring på gjennomføring av 

arrangementet og antall deltakere, i tillegg til arrangementets regnskap. Det skal spesifiseres 

hva midlene er brukt til, og kvitteringer/andre bilag må legges ved, og et kontonummer for 

tilbakebetaling. Dette skal sendes til "aktivitetsfondet@vt-agder.no". 

Frist for å rapportere om brukte midler er 30 dager etter avholdt arrangement. Blir ikke 

aktiviteten rapportert innenfor 30-dagersfristen, kan det ikke forventes utbetaling av midler.  
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Ved klager om avslag eller reduksjon i tildeling skal AU behandle klagen. Det er søker som er 

ansvarlig for å sende dette over til AU (leder@vt-agder.no), og klagefristen er 14 dager etter 

avslått søknad. Klagen behandles på førstkommende AU-møte. Det kan her forekomme 

unntak i særskilte situasjoner, og AUs vedtak er endelig. 

 

Hva kan søkes om? 

Støtten det søkes om skal gå til aktiviteter for foreninger og studenter til både faglig og sosiale 

formål. For å sikre at flest mulig studenter får glede av midlene er det satt følgende 

begrensninger per arrangement: 

• Mat og drikke dekkes opp til 200 kr per person 

• Inngang til arrangementet og aktivitet dekkes opp til 100 150 kr per person 

• Lokale dekkes opp til 5000 kr 

• Pynt til arrangement dekkes opp til 500 kr 

   

Følgende gis ikke støtte til: 

• Alkohol 

• Gaver  

• Promoteringsmateriale   

• Lisenser, utstyr og opplæring som er til enkeltindivid 

• Søknader tilknyttet styremøter 

• Transportkostnader 

• Lønn og honorar 

• Daglig drift og større investeringer, dette kan søkes om gjennom Studentsosiale midler 

• Årlige arrangement som foreningene gjennomfører fast hvert år. Unntak er tilfeller 

hvor det feires høytider 

 

 

 

mailto:leder@vt-agder.no
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Vedtatt 6. april 2022 

Revidert 16. november 2022 

Revidert 6. desember 2023 

Revidert xx. desember 2024 

 

 

 

Søknadsskjema Aktivitetsfondet 

Beskrivelse av gruppen som skal holde aktiviteten: 

Beskrivelse av aktiviteten: 

Målgruppe (studiesteder, studieretninger, osv.): 

Hvor mange studenter (estimat): 

Når skal aktiviteten skje?: 

Hvordan skal dere promotere/markedsføre arrangementet? Vil det promoteres på engelsk?: 

Søknadsposter: 

Hva det søkes om: Utgift 

  

  

  

  

  

Totalt:  

Signér på at du selv vil finansiere aktiviteten dersom du ikke sender kort rapport om 

arrangementet og regnskap minst 30 dager etter at arrangementet er avholdt 
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Søknadsskjema Aktivitetsfondet 
 

Beskrivelse av aktiviteten  

Formål med aktivitet  

Målgruppe (studiesteder, studieretninger, 

osv.) 

 

Hvor mange studenter (estimat)?  

Når skal aktiviteten skje?  

Hvordan skal dere dele/promotere 

arrangementet? Vil informasjon deles på 

engelsk? 

 

Budsjett:  Inntekter Utgifter 

   

   

   

   

   

Total:   
 

Refusjon eller faktura?  

Signer på at du selv vil finansiere 

aktiviteten dersom du ikke sender kort 

rapport om arrangementet og regnskap 

minst 30 dager etter at arrangementet er 

avholdt 

 

 

 

____________________________________ 
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VT-sak    66/24  

Møtedato  11.12.24      

Saksbehandler  Arbeidsutvalget v/Sigrid Solheim 

  

  

Åpning av Aktivitetsfondet 2025 

Under koronapandemien mottok Velferdstinget i Agder (VT) midler fra 

Kunnskapsdepartementet (KD) til sosiale tiltak. Foreningslivet hadde lenge etterspurt et fond 

til sosiale arrangementer og aktiviteter, og overskuddet fra KD-midlene ble starten på 

Aktivitetsfondet. Fondet skulle dekke studentenes behov for økonomisk støtte til sosiale 

aktiviteter. I 2022 ble det tildelt 681 101 kroner, der 500 000 kroner var KD-midler og 

Velferdstinget i Agder (VT) dekket det resterende beløpet. I 2023 hadde KD-midlene utløpt, 

og Aktivitetsfondet ble derfor ikke videreført. VT fikk mange tilbakemeldinger på at 

studentene fortsatt hadde et behov for Aktivitetsfondet, og Arbeidsutvalget (AU) fra forrige 

periode begynte dermed arbeidet for å få startet det igjen.  

  

På siste VT-møte før jul i 2023 vedtok VT at Aktivitetsfondet skulle åpnes igjen for 2024. 

Siden det ikke fantes midler fra KD lenger, måtte VT fullfinansiere Aktivitetsfondet selv 

gjennom Investeringsfondet. VT kom frem til at det alltid skal stå igjen minst 200 000 kroner 

på fondet som en sikkerhet for VT. I 2024 ble det tildelt ca. 420 000 kroner til 72 søkere. 

Midlene har gått til julebord, padelturneringer mat, bowling, hytteturer, minigolf, fester og 

mer. De fleste som søker om midler er linjeforeninger eller studentaktiviteter som ønsker å ha 

sosiale aktiviteter sammen for å skape bedre samhold. Det har vært svært få studentgrupper 

som har søkt, men det har vært noen.   

  

Penger til sosiale arrangementer er noe som har blitt diskutert av VT tidligere i høst. I tillegg 

til Aktivitetsfondet har SiA et Kulturfond, som dekker underskudd for sosiale arrangementer 

som har billettinntekter. VT sendte ut fondet på høring denne høsten, og foreningslivet svarte 

tydelig at de ønsker tilskudd til arrangementer. VT har utarbeidet et forslag sammen med 

SiAs administrasjon om å lage en prøveordning der VT kan dele ut 300 000 kroner fra 

Kulturfondet til foreninger som samarbeider om å lage et åpent arrangement for studentene. 

AU mener at dette kan tilfredsstille mange av de behovene som Aktivitetsfondet forsøker å 

møte.  
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På grunn av problemene med retningslinjene for Aktivitetsfondet har nestleder behandlet 

søknadene til fondet denne høsten. I denne perioden har nestleder blitt oppmerksom på at 

søkerne til Aktivitetsfondet ofte er de samme studentene som allerede har et sosialt tilbud 

gjennom foreningslivet, eller studenter som allerede er en del av et sterkt, sosialt fellesskap. 

Det er derfor viktig at VT vurderer om Aktivitetsfondet er den mest fornuftige bruken av 

studentenes penger, ettersom alle studentene i Agder er med på å finansiere fondet. Dette 

gjelder også de som ikke får gjort seg nytte av fondet.  

  

VT skal i dag ta stilling til om hvor mye midler som skal gå til Aktivitetsfondet for 2025 eller 

om det i det hele tatt skal åpnes. Midlene som går til Aktivitetsfondet blir tatt fra 

Investeringsfondet; et fond som ikke har noen inntekt og som ikke blir fylt opp med midler 

hvert år. Det kommer derfor til å ta slutt en gang dersom man skal åpne Aktivitetsfondet hvert 

år. Det er også Investeringsfondet VT tar midler fra dersom det er ønskelig å gi mer midler, til 

for eksempel Studentsosiale midler.  

  

Dersom VT ønsker å åpne Aktivitetsfondet for 2025 må det stå igjen et beløp på minst 

200 000 kroner. Fondet er i dag på 900 000 kroner. AU ønsker at VT sender inn et forslag på 

hvor mye midler som eventuelt skal tildeles gjennom Aktivitetsfondet i 2025.  

  

 

 

Forslag til vedtak:  

Velferdstinget i Agder vedtar å åpne Aktivitetsfondet for 2025 med de endringene som måtte 

komme på møtet.   
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VT-sak    67/24  

Møtedato  11.12.24      

Saksbehandler  Arbeidsutvalget v/Sigrid Solheim  

  

 

Budsjett 2025 

Fra og med 1. januar vil Velferdstinget i Agder (VT) være en egen organisasjon og ikke en 

underavdeling i Studentsamskipnaden i Agder (SiA). VT er allikevel avhengige av SiA når 

det kommer til finansiering, og må ha god dialog med dem før VTs budsjett legges frem. 

Dette er også fordi VT vedtar sitt budsjett før SiA. Alle studentene i Agder betaler 535 kroner 

i semesteravgift til SiA, og det er en del av denne summen som finansierer VT. VT bruker 

pengene på:  

1. Lønn/honorar til AU  

2. Drift av organisasjonen (driftsbudsjettet): brukes på oppstartsseminar, Bli med-dagen 

(studiestart), møtemat, seminarer Arbeidsutvalget (AU) deltar på, VT-gensere, 

promoteringsmateriell til stand, kontorutstyr, osv.  

3. Tildeling til foreningslivet: Studentsosiale midler (SSM)  

 

  

Administrerende direktør, økonomileder og styreleder i SiA har sagt av VT kan budsjettere 

med en økning på rundt 3% for driftsbudsjettet. AU mener at dette er et godt forslag, fordi 

dette ble økt kraftig i 2024. AU mener også at SiA burde øke budsjettet til SSM fra 3,15 

millioner til 3,5 millioner. Siden 2019 har antallet foreninger som søker midler hos VT gått 

fra 44 til 79. I 2019 ble det tildelt 3,15 millioner som er det samme som var utgangspunktet 

for 2024. Dette viser at det har blitt en strammere økonomi for foreningslivet.  

  

AUs forslag til VTs budsjett: AU foreslår å budsjettere med 3% økning i budsjettet for drift av 

organisasjonen og en økning på 350 000 kroner til foreningslivet (SSM).   
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1. Lønn/honorar til AU: AU har ikke lagt ved lønn, pensjon, forsikring, feriepenger, o.l. i 

budsjettet. Det er fordi lønn er regulert av vedtektene og ikke kan endres av VT i denne saken, 

og utgifter tilknyttet lønn ikke kan endres fordi det bestemmes av SiA eller norske lover.  

  

 

 

2. Drift av organisasjonen (driftsbudsjettet):   

2024  520 900 kroner    

2025  536 527 kroner  3% økning  

  

3. Tildeling til foreningslivet: Studentsosiale midler (SSM)  

2024  3 150 000 kroner  Uten de ekstraordinære 

midlene vi fikk fra SiA  

2025  3 600 000 kroner  Økning i SSM + 100 000 

kroner VT har hentet fra sitt 

Investeringsfond til utdeling 

for våren  

  

  

 

For at AU skal kunne gi best mulig svar knyttet til budsjett under møtet og for at man 

regne ut eventuelle endringsforslag, bes dette å meldes inn på forhånd til nestleder@vt-

agder.no med emnet “Budsjett 2025”.  

 

 

Forslag til vedtak:     

Velferdstinget i Agder vedtar Budsjett 2025 med de endringene som måtte komme på møtet.      

 

Vedlegg 1: Budsjett 2025  

Vedlegg 2: Forklaring av budsjett  

 

mailto:nestleder@vt-agder.no
mailto:nestleder@vt-agder.no
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Gaver ansatte, konto 5901  

Her er det budsjettert til gaver og kondolanser. I gaver så er det til for eksempel jul og 

sommer. Det er også satt av midler til gensere. Det har vært forskjellig fra år til år om hvor 

mye man bruker og hvor mange varaer som er med. Dersom man ønsker kan man også bruke 

denne summen til VT-representanter inkludert varaer eller man har litt ekstra i tilfelle man får 

inn en ny representant senere i året.   

Konto 5901       Gaver ansatte  

Gaver til Ansatte (Jul, sommer, kondolanse)    kr 6 000,00  

Genser (4 AU, 10 VT, 6 KU, 6 FU)    kr 26 000,00  

      

Totalt     kr 32 000,00  

  

  

Kurs og konferanser, konto 5985  

Dette er utgiftene AU har budsjettert med i forbindelse med intern kursing av AU og VT. 

Denne posten skiller seg fra konto 6860, da det er til kurs som arrangeres av noen andre enn 

VT. AU har budsjettert med 10 000 kroner mindre til overlapp, da man har blitt enig om at det 

ikke skal være behov for så mye. I tillegg har AU budsjettert med 22 127 kroner mer til 

oppstartshelg enn tidligere, da AU har erfart at det er nyttig at både faste representanter og 

varaer har mulighet til å delta. AU har dog ikke budsjettert med at alle har mulighet til å 

komme da det aldri har skjedd.   

Konto 5985       Kurs/konferanser  

Møtemat, kun internt      

 -  FU    kr 5 000,00  

 -  VT, 9 møter i året. 3000 kroner per møte    kr 25 000,00  

 -  Overlapp     kr 10 200,00  

  

- Oppstartshelg, 24 stk. (10 VT-representanter, 10 

varaer, 4 AU)     kr 118 827,00  

      

      

Totalt     kr 159 027,00  
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Annen personalkostnad, 5990  

Dette er til sosiale arrangementer og tiltak vi gjør for å bedre samholdet i VT. Når det er godt 

samhold i tinget fører det ofte til gode diskusjoner og bedre samhold. Derfor budsjetterer AU 

med noe sosialt ca. en gang i semesteret der VT og de andre utvalgene er invitert i tillegg til 

sommeravslutning og julebord/nyttårsbord. AU har budsjettert med 3 000 kroner mindre på 

teambuilding i 2025 enn 2024, da det tidligere var tenkt en hyttetur, men det blir fort dyrt og 

vanskelig å gjennomføre.   

  

5990     

   Annen 

personalkostnad  

Teambuilding      

 - Grilltur    kr 3 000,00  

 - Noe sosialt    kr 4 000,00  

Sommeravslutning (30stk)    kr 3 000,00  

Julebord (30stk)    kr 15 000,00  

      

Totalt     kr 25 000,00  

  

  

Arrangementskostnader, 6780  

VT arrangerer Bli med-dagen under studiestart. Disse midlene blir brukt til leie av bord, 

konkurranser osv.   

  

6780       Arrangementskostnader  

Bli med-dagen    kr 15 000  

      

Totalt     kr 15 000,00  
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Kontorrekvisita, 6800  

Her er det ikke gjort noen endringer, da det nye AU skal ha mulighet til å kjøpe inn nye PC-er 

dersom det er nødvendig. I dag er det kun nestleder og organisasjonskonsulenten som bruker 

jobb-PC, leder og kommunikasjonsansvarlig bruker sine private. PC-ene fra tidligere AU er 

ikke tilstrekkelig for arbeidet til leder og kommunikasjonsansvarlig og det er derfor 

budsjettert med nye slik at nye AU skal slippe å bruke sine private PC-er. Det er også 

budsjettert med nye Soundboks-ladere eller nye batterier. VT har utlån av Soundboks, men 

laderne til to av batteriene er borte. Denne typen lader er vanskelig å finne og det er derfor 

budsjettert til helt nye batterier i tilfelle AU ikke finner ladere.   

  

6800       Kontorrekvisita  

 - PC-er, 3 stk    kr 18 000,00  

 - Soundboksladere eller nye batteri    kr 3 000,00  

      

Totalt     kr 21 000,00  

  

  

Kurs og konferanser, 6860  

Dette er kurs, møter og konferanser VT/AU holder for flere enn seg selv. Dette inkluderer 

SSM-kurs, SSM-møte der de som deltar får møtemat i form av noe søtt og kaffe/te. Noe nytt 

som AU ønsker å gjennomføre i 2025 er rekrutteringsmiddag. Dette skal være en middag der 

studenter som er interesserte i et verv i AU kan melde seg på og få middag der AU presenterer 

vervene og prøver å rekruttere studenter til disse. Det er ofte vanskelig å rekruttere til 

vervene, spesielt leder og nestleder, og for å øke sjansen for reelt valg, så ønsker AU å 

arrangere dette.  

  

6860       Kurs/konferanser  

 -  SSM-kurs, 2stk    kr 6 000,00  

 -  SSM-møte, 2stk    kr 7 500,00  

 - Valgforsamling    kr 3 500,00  

 - Fellesrådsmøte, 2stk    kr 7 000,00  

      

Totalt     kr 24 000,00  
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Bilgodtgjørelse, oppgavepliktig, 7100  

Dette er budsjettet for kjøregodtgjørelse. Det er en del større enn hva som er blitt brukt, men 

istedenfor å bruke egne biler har AU brukt SiA sin bil så mye som mulig. I tillegg ble det leid 

bil til oppstartsseminar da det var det eneste alternativet høsten som var. AU har derfor ikke 

endret summen i posten da dersom det ikke blir brukt på kjøregodtgjørelse, så blir det mest 

sannsynlig brukt til taxi til/fra VT-møte i Grimstad og leie av bil til oppstartsseminar.   

  

7100      Bilgodtgjørelse, oppgavepliktig  

Kjøregodtgjørelse ca. 10 ganger til Grm i 

semesteret. 400 kroner t/r  kr 16 500,00  

  

  

Reisekostnader, 7140  

Dette er kostnader i forbindelse med seminar sammen med de resterende Velferdstingene i 

Norge (ViN). Det er ViN-samling en gang i semesteret og neste år vil det være i Trondheim 

og mest sannsynlig Oslo, men Bergen, Kristiansand og Stavanger er også mulig. AU har også 

budsjettert med andre kurs som kan være relevante for AU. Dette kan for eksempel være 

seminar med Kompetansenettverket eller andre.  

 

7140       Reisekostnader  

ViN      

 - Hotell    kr 25 000,00  

 - Fly, Kristiansand -Bergen, Kristiansand - 

Trondheim    kr 24 000,00  

 - Mat,     kr 15 000,00  

      

Reise kurs    kr 30 000,00  

      

Totalt     kr 94 000,00  
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Markedsføring, 7320  

Hittil i år har ikke AU brukt opp alle midlene under markedsføring, men dette er mye på 

grunn av sparing til oppgradering av nettside. Dette er noe VT har etterspurt i lang tid og 

arbeidet for dette ble påbegynt høsten 2024. For 2025 ønsker ikke AU å endre denne posten 

da det er mye av markedsføringsmaterialet som begynner å gå tomt. I tillegg har AU fått 

indikasjoner på at SiA ikke har budsjett til å fortsette å finansiere gratis sanitærprodukter og 

VT må derfor bruke mer midler på dette selv. AU planlegger også å bestille roll-up som skal 

stå fremme på alle studiestedene.   

  

7320       Markedsføring  

Flasker, totebags, reflekser, nettside.    kr 90 000,00  

  

  

Lisenser og royalties, 7600  

Spesielt kommunikasjonsansvarlig ar behov for Adobe-pakken i arbeid med Instagram og 

nettside, dette er en utgift på ca. 10 000 kroner. I tillegg så er det viktig at AU er oppdatert på 

nyhetsbildet og da er det nødvendig med abonnement hos avisene. I tillegg betaler VT for 

Zoho som brukes til forslagsark, søknad til utvalgene og annet.   

7600    

   Lisenser og 

royalties  

 - Adobe-pakken, abonnement på aviser, canva, 

osv.     kr 15 000,00  

  

  

Tilskudd foreninger og lag, 7780  

I 2023 vedtok SiA at VT skal få 3 150 000 kroner til SSM fremover i tillegg til 2 00 000 i 

tilskudd for 2024. For 2025 har SiA foreslått en økning på tre prosent noe som tilsvarer 

3 244 500 kroner, AU ønsker å foreslå en økning med ti prosent som tilsvarer 3 465 000 

kroner. Dette er ca. 220 000 kroner mer enn hva SiA foreslår, men når man ser på 

studentengasjementet som er i Agder, så ser man at det er noe studentene har behov for. Sist 

VT tildelte under 3 300 000 kroner var 2019 og 2020 da det var det ca. 44 foreninger, for 

våren 2025 er det 79. Det er på bakgrunn av det høye studentengasjementet i Agder, og i 
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forbindelse med arbeidet for å hindre psykisk uhelse og ensomhet, at AU foreslår en ti 

prosents økning.   

  

  

7780       Tilskudd foreninger og lag  

SSM    kr 3 500 000,00  

 - Tilskudd fra Investeringsfondet    kr 100 000,00  

      

Totalt     kr 3 600 000,00  

  

Lokalleie Øst, 7784  

Dette er en budsjettpost som SiA har satt hos VT fordi foreningslivet i Grimstad bruker denne 

hallen, og VT tildeler midler til hall og bane for resten av foreningslivet. Denne utgiften kan 

ikke VT fjerne, siden dette er en avtale SiA har.  

7784       Lokalleie Øst  

Halleie i Grimstad    kr 220 000,00  

  

Sanitærprodukter, ingen konto enda  

Gratis sanitærprodukter til studentene i Agder var en ugift som det ikke var budsjettert med i 

2024. AU har fått beskjed om at det ikke er noe SiA ønsker å delfinansiere lenger. Det vil si at 

dersom VT ønsker at dette tilbudet skal fortsette må det selvfinansieres. AU har lagt opp til at 

det kommer til å koste 60 000 kroner i året. Budsjettet er hentet fra andre budsjettposter.  

Uvisst       Sanitærprodukter  

Gratis sanitærprodukter    kr 45 000,00  
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Saksbehandler      Julia Nilsen  

VT-sak                 68/24  

Møtedato             11.12.24  

   

 

Rebudsjettering til ny nettside 

Arbeidsutvalget (AU) ønsker godkjenning fra Velferdstinget (VT) for å rebudsjettere 112 000 

kroner til utvikling av en ny nettside. Dette er nødvendig fordi beløpet overstiger 10 000 

kroner og ikke er en del av det eksisterende budsjettet. I tråd med VTs økonomireglement 

kreves det godkjenning av alle utgifter som overstiger 10 000 kroner og ikke allerede er 

inkludert i budsjettet. Den nåværende nettsiden har i flere år blitt kritisert for å være 

uoversiktlig og vanskelig å navigere. En oppgradering er etterlyst av tidligere velferdsting, og 

en ny nettside vil forbedre både brukervennlighet og funksjonalitet. Etter møter med 

kommunikasjonssjefen i Studentsamskipnaden i Agder (SiA), har AU besluttet å bruke 

samme "skall" som SiA sine nettsider (SiA, BARE, Bluebox og Spicheren) bygget på 

Umbraco. Dette er en kostnadseffektiv løsning og gir oss tilgang til en moderne og 

brukervennlig nettside tilpasset VTs behov.  

  

  

Estimerte kostnader  

AU hadde budsjettert med at VT skulle få en organisasjonskonsulent som skulle begynne i 

juli, men ansettelsen ble ikke til før i november. Derfor var det flere måneder med lønn som 

ikke ble brukt. Leder og nestleder i AU kom derfor frem til at VT hadde 112 000 kroner i 

budsjettet som kunne brukes på ny nettside, dette var også summen kommunikasjonsansvarlig 

i SiA estimerte at oppgradering av nettsiden vil koste.   

På et møte med Aksell estimerte de følgende kostnader:  

• Opprettelse av ny nettsideløsning (Umbraco): 20 000 kr  

• Utvidet profilmanual: 5 000 kr  

• Arbeid med å overføre gammel nettside til ny nettside (15 timer): 21 000 kr  

• Estimert totalkostnad: 46 000 kr  
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For å ta høyde for uforutsette kostnader i forbindelse med prosjektet foreslår AU å 

rebudsjettere med 90 000 kr til ny nettside. AU foreslår også at VT overlater til Aksell å 

overføre innhold fra den gamle nettsiden til den nye. Dette er fordi dette kun vil ta ca. 15 

timer for profesjonelle, i motsetning til kommunikasjonsansvarlig som vil bruke betydelig 

mer tid og ressurser på denne typen arbeid. Hvis AU skulle gjort dette selv, ville ikke 

kommunikasjonsansvarlig kunne jobbet med noe annet i to-tre måneder, og det er dermed mer 

økonomisk om Aksell gjør dette arbeidet. Ved å la Aksell utføre arbeidet med overføringen er 

vi også sikret at ikke viktig informasjon går tapt eller «glemmes» ved overførsel. Det er totalt 

43 sider som skal overføres fra gammel nettsideløsning til ny, og deres system sikrer at 

ingenting forsvinner.   

  

  

Forslag til vedtak:  

Velferdstinget i Agder vedtar rebudsjettering av 90 000 kroner til ny nettsideløsning, med de 

endringene som måtte komme på møtet.   

  

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedlegg: Prisforslag Aksell  
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